

Investcorp House PO Box 5340, Manama Kingdom of Bahrain C.R. 12411 T +973 17 532000 F +973 17 530816

www.investcorp.com

Disclosure of Material Information

To: Bahrain Bourse

Investcorp Holdings B.S.C would like to announce the following material information:

الإفصاح عن معلومات جوهرية

السادة / بورصة البحرين

تعلن شركة إنفستكورب القابضة ش.م.ب عن الإفصاح عن معلومات جوهرية المبين تفاصيلها أدناه:

Date	2 June 2021	التاريخ
Company Name	Investcorp Holdings B.S.C إنفستكورب القابضة ش.م.ب	إسم الشركة
Trading Code	INVCORP	رمز التداول
Subject	Investcorp announces intention to delist from Bahrain Bourse إنفستكورب تعلن عزمها على إلغاء إدراج أسهمها في بورصة البحرين	الموضوع
Material Information	Investcorp today announced its Extraordinary General Meeting ("EGM") meeting on the 2nd of June approved the board's recommendation to delist from the Bahrain Bourse ("the Bourse") and convert the Company into a closed shareholding company. This remains subject to receipt of regulatory approvals and completion of the required legal process and is expected to be to be completed during the third quarter of 2021.	المعلومات الجوهرية
Impact on Financial Position	Upon completion of the Objection and Redemption period, the impact on the	الأثر على المركز المالي

	Company's financial position will be known but it is not expected to be material.	
Previous relevant disclosures (if any)	 The announcement on 5th May convening the EGM on 2nd June 2021; The announcement of suspension of trading on 12 May 2021; and The announcement of the results of the offer to shareholders on 30 May 2021. 	إفصاحات سابقة ذات صلة (إن وُجدت)

Name	Mark Horncastle		الإسم
Title	General Counsel,	المسمى الوظيفي	
ختم الشركة Company Seal		التوقيع Signature	
C.R. 12411-1 **INVESTCORP TO PO HOLDINGS		Mar J Horeath	

INVESTORP
Investcorp Holdings B.S.C.
Holding Company

Investcorp House PO Box 5340, Manama Kingdom of Bahrain C.R. 12411

T +973 17 532000 F +973 17 530816

www.investcorp.com

Investcorp announces intention to delist from Bahrain Bourse

Bahrain, 2nd June 2021 - Investcorp today announced that its Extraordinary General Meeting

("EGM") on the 2nd of June approved the board's recommendation to delist from the Bahrain Bourse

("the Bourse") and convert the Company into a closed shareholding company. This remains subject

to receipt of regulatory approvals and completion of the required legal process and is expected to be

to completed during the third quarter of 2021.

Over the past four decades, Investcorp has been on a remarkable growth journey and has evolved

into a genuinely global alternative investment manager with approximately \$35.4 billion in AUM,

diversified by geography, asset class and client type.

Mohammed Alardhi, Executive Chairman, said, "Delisting and becoming a private company is the

most appropriate ownership structure at this stage in the continuing journey of Investcorp. It will allow

us to be agile, focused on investing for our long-term strategy and enables our senior leadership

team to be dedicated to driving growth. Bahrain is Investcorp's birthplace, our hub in the Gulf region

and we highly value the deep talent pool, the regulatory environment and geographical central

position it offers in the GCC."

"Bahrain and the GCC region are part of the historical fabric of the company and will continue to be

key markets for Investcorp both in terms of investment activity, whether in private equity or

infrastructure, as well as with our clients, investors and other stakeholders. We also have a number

of key Corporate Social Responsibility and ESG initiatives currently underway in Bahrain. We believe

that the continuing shareholders in Bahrain and the region will benefit from this delisting by virtue of

the Firm's longer term plans which are expected to create future value creation for all stakeholders.

We remain fully committed to pursuing our global growth over the long term via both organic and

inorganic initiatives and are excited about the future as we advance our ambitious, yet prudent,

expansion strategy."

INVESTCORP

-Ends-

About Investcorp

Investcorp specializes in alternative investments across private equity, real estate, credit, absolute return strategies, GP stakes and infrastructure.

Investcorp has today a presence in 12 countries across the US, Europe, GCC and Asia, including India, China and Singapore. As of March 31, 2021, Investcorp Group had US \$35.4 billion in total AUM, including assets managed by third party managers, and employed approximately over 430 people from 44 nationalities globally across its offices. For further information, visit www.investcorp.com and follow us @Investcorp on LinkedIn, Twitter and Instagram.

Media Contacts:

Investcorp

Nada Abdulghani +973 17515467

nabdulghani@investcorp.com

بنایة انفستکورب ص.ب. ۵۲۴۰، المنامة مملکة البحرین س.ت. ۱۲۶۱۱ تلفون ۲۲۶۰۰ ۱۷ ۹۷۳ ۱۷ ۹۷۳ فاکس ۹۷۲ ۱۷ ۵۲۰۸۱۲ www.investcorp.com



إنفستكورب تعلن عزمها على إلغاء إدراج أسهمها في بورصة البحرين

البحرين، 2 يونيو 2021 - أعلنت إنفستكورب اليوم أن اجتماع الجمعية العامة غير العادية في الثاني من يونيو وافق على توصية مجلس الإدارة بشطب إدراجها في بورصة البحرين ("البورصة") وتحويل الشركة إلى شركة مساهمة مقفلة. ولا يزال هذا الأمر مشروطاً بتسلم الموافقات التنظيمية واستكمال الإجراءات القانونية المطلوبة، ومن المتوقع أن تكتمل العملية خلال الربع الثالث من العام 2021.

على مدى العقود الأربعة الماضية، انخرطت إنفستكورب في رحلة نمو لافتة وتطورت الشركة لتصبح مديراً عالمياً للاستثمارات البديلة بحوالي 35.4 مليار دولار من الأصول المدارة المتنوعة من حيث الجغرافيا وفئة الأصول والعملاء.

وقال محمد العارضي رئيس مجلس الإدارة التنفيذي للشركة: "إن إلغاء الإدراج في البورصة والتحوّل إلى شركة خاصة هما الهيكلية الأنسب للملكية في هذه المرحلة من مسيرة إنفستكورب المستمرة. فهذه الهيكلية ستسمح لنا بأن نركز على الاستثمار وفق استراتيجيتنا الطويلة المدى، كما ستمكن فريق القيادة العليا لدينا من تكريس جهوده لدفع عجلة النمو. إنفستكورب ولدت في البحرين وهي المقر الرئيسي لها، ومركزها في منطقة الخليج، ونحن نثمّن عالياً الكادرات الوظيفية المميزة والبيئة التنظيمية والموقع الجغرافي الحيوي الذي توفره البحرين في الخليج".

وأضاف: "تُعَد البحرين ومنطقة دول مجلس التعاون الخليجي جزءًا من النسيج التاريخي للشركة وستظلان أسواقاً رئيسية لإنفستكورب سواء من حيث النشاط الاستثماري في أسهم الشركات الخاصة والبنية التحتية، وكذلك في ما يخص عملاءنا والمستثمرين وأصحاب المصلحة الآخرين. ولدينا أيضاً عدد من المبادرات المهمة تتعلق بالمسؤولية الاجتماعية للشركات ومبادرات الحوكمة البيئية والاجتماعية والإدارية. ونحن نعتقد أن المساهمين المستمرين معنا في البحرين والمنطقة سيستفيدون من إلغاء الإدراج في البورصة بفضل خطط الشركة الطويلة المدى والتي من المتوقع أن تخلق قيمة مستقبلية. نحن لا نزال ملتزمين تمامًا بمتابعة نمونا العالمي على المدى

انهستكورب

الطويل من خلال المبادرات العضوية وغير العضوية ، ونحن متحمسون للمستقبل فيما تعمل الشركة على تطوير إستراتيجيتها التوسعية الطموحة والحكيمة في آن واحد".

-انتهى-

نبذة عن إنفستكورب

إنفستكورب هي شركة عالمية متخصصة في الاستثمارات البديلة في الشركات الخاصة، العقارات، إدارة الدين، استراتيجيات العوائد المطلقة، حصص في الشراكات العامة، والبنى التحتية.

ولإنفستكورب اليوم حضور في 12 دولة من الولايات المتحدة الأمريكية، أوروبا، دول مجلس التعاون الخليجي، وصولاً الى آسيا بما فيها الهند، الصين وسنغافورة. حتى تاريخ 31 مارس 2021، بلغ إجمالي الأصول المدارة لدى مجموعة إنفستكورب 35.4 مليار دولار أميركي، بما في ذلك أصول مدارة من قبل مديرين مستقلين. ويعمل في الشركة أكثر من 430 موظفاً من 44 جنسية في مكاتبها حول العالم.

للحصول على المزيد من المعلومات، يرجى زيارة موقعنا الإلكتروني: <u>www.investcorp.com</u> أو متابعتنا على قنوات التواصل الاجتماعي Investcorp.gom@ في كل من LinkedIn Twitter Instagram.

للاستفسارات الإعلامية الرجاء الاتصال ب

إنفستكورب

ندى عبدالغني 17515467 +973

nabdulghani@investcorp.com